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“Problemy z kontraktowaniem usług medycznych na
przyszły rok”

INTERNETOWY SERWIS RADIA KIELCE

Mogą być kłopoty z kontraktowaniem usług medycznych na przyszły rok w świętokrzyskiem.
Narodowy Fundusz Zdrowia zapowiada wprawdzie podniesienie o 3 złote wyceny punktu za
procedury medyczne, ale jednocześnie chce zlikwidować ryczały na wzrost wynagrodzeń.

Nie zgadzają się na to dyrektorzy szpitali, którzy przekonują, że proponowane rozwiązania
przyniosą  lecznicom  straty.  Dyrektor  Szpitala  Wojewódzkiego  w  Kielcach  Jan  Gierada
twierdzi, że lecznica którą kieruje straci w ten sposób prawie 10 milionów złotych. Żaden z
dyrektorów nie wypowie pracownikom warunków płacy, bo to oznaczałoby ich odejścia.
Pieniędzy zabraknie nie tylko na pensje, ale też na leczenie pacjentów – przekonuje dyrektor
Gierada.

Jan Gierada informuje, że świętokrzyskie Centrum Onkologii może stracić także prawie 10
milionów złotych, a szpitale – dziecięcy i w Czerwonej Górze po 5 milionów. W tej sytuacji
niektórzy dyrektorzy już zapowiedzieli złożenie dymisji i nie podpisywanie kontraktów z NFZ
na przyszły rok.


